

國立中山大學交換學生入學具結書

Affidavit

1. 本人願意遵守國立中山大學一切校規，特立此書以資擔保，若有違規，願負一切責任，接受校規懲處沒有異議。

I fully understand and am willing to abide by the regulations of National Sun Yat-sen University. If I violate any, I will accept the consequences and punishments.

2. 在臺活動若與來臺目的(文教交流)不符，致使喪失交換學生身分，願意於十日內返回原讀學校。

I agree that if my purpose of visiting Taiwan is not in line with an academic exchange, I will revoke my exchange student status at the National Sun Yat-sen University and return to my home university/country within ten days.

3. 本人所提供之所有相關資料（包括學歷、護照及其他相關文件之正本或其影本）均為合法有效之文件。

I confirm that the information and documents I provide to the National Sun Yat-sen University are valid.

上述所陳之任一事項同意授權 貴校查證，如有不實或不符合規定等情事，於入學後經查證屬實者，本人願接受 貴校註銷學籍處分並自行承擔後果，絕無異議。

If any information I provide is not genuine, I shall follow the regulations and rules of National Sun Yat-sen University and withdraw from the exchange program amicably.